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MANUFACTURER OF INJECTION TECHNIQUE

Whether renovating old or creating new – DESOI is your specialist in the fi eld of injection technology 
and engineering. In the middle of Kalbach, in the middle of Germany we develop innovative solutions for 
the challenges of the future. With DESOI you have a reliable partner at your side, who supports you in every 
phase of your building project. We focus on personal consultation and have a product range as diverse as the requi-
rements of the construction industry all over the world. 

ПРОИЗВОДИТЕЛЬ ИНЪЕКЦИОННОЙ ТЕХНИКИ

Будь то ремонт старого или создание нового - DESOI - ваш специалист в области инъекционных и 
промышленных технологий. В центре Кальбаха, в центре Германии, мы разрабатываем инновационные 
решения для вызовов будущего. Благодаря DESOI у вас имеется надежный партнер, который поддержит 
вас на каждом этапе вашего строительного проекта. Мы полагаемся на личный совет и предлагаем 
широкий ассортимент продукции, который соответствует требованиям строительной 
отрасли во всем мире. 

Aleksandr Popov

Stand | As of 05/2021


